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Především chci poděkovat Vám všem občanům. Můžeme říci slovy kla-
sika „Občanské soužití a komunikace s Radnicí na dobré úrovni“. Obe-
šli jsme se bez osobních invektiv a vyhrocené komunikace. Myslím, že 
Radnice se snažila řešit problémy ke spokojenosti občanů. Pokud přetr-
vávají některé technické problémy, pak přešlapujeme na místě díky níz-
kým kapacitám odborníků, kteří hledají řešení, nebo řemeslníků, kteří 
by závady odstranili.
Poděkování jistě patří mým nejbližším kolegyním a kolegům, tedy úřa-
du města a technickým službám a jejich spolupracovníkům z řad obča-
nů. Oceňuji také aktivní přístup bytové komise.
Nemohu zapomenout na neutuchající a aktivní přístup všech, kteří se 
zapojují do práce s dětmi. Záměrně ve svém poděkování nezmiňuji 
konkrétní jména, protože všichni dobře víme, komu poděkování patří 
a určitě bych na někoho zapomněl.
Stejně tak musím zmínit naše dobrovolné hasiče. Pro město pracují bez 
ohledu na volný čas a jejich účast na řešení problémů našich sousedů je 
hodnocena velmi dobře.
Mé poděkování míří také za hranice našeho města. Udržujeme velmi 
dobré vztahy s vedením sousedních měst a dotčenými úřady ve Vyšším 

Brodě, Českém Krumlově a také na Krajském úřadě Jihočeského kraje. 
Při řešení našich problémů nám pravidelně pomáhají naši stálí partneři 
jako Agrowald, Povodí Vltavy, Lesy ČR, Prvok, ČEVAK, EGD, Technic-
ké služby města Kaplice, Správa a údržba silnic, Policie ČR, atd.. Aktivně 
se do chodu města zapojují také někteří „naši“ podnikatelé.
Dovolím si také poděkovat „mému“ zastupitelstvu našeho města. Zastu-
pitelky a zastupitelé většinově přistupují k řešení problémů města aktiv-
ně a konstruktivně. Zvláště pak připomenu práci obou místostarostů. 
Ne vždy jsme na zastupitelstvu ve shodě, ale řešení problémů hledáme
v konstruktivní diskuzi. 
Děkuji všem.

Blíží se Vánoce a konec roku. Přeji Vám všem, abyste zvládli přípravu na 
vánoční svátky, aby Vám Ježíšek nadělil především pohodu, sílu a zdraví 
do roku 2025.

- Bohuslav Čtveráček, starosta -

Poděkování starosty za rok 2024
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Usn. č. 62/2024
Zastupitelstvo města Rožmberk nad Vltavou schvaluje ověřovatele zápi-
su: pana Marka Kukolíka a pana Martin Tomka, jako zapisovatele pana 
Daniela Hovorku.

Usn. č. 63/2024
Zastupitelstvo města Rožmberk nad Vltavou schvaluje navržený pro-
gram zasedání včetně rozšíření programu o projednání uvedené v bodu 
č. 13 Diskuse-různé, pod pořadovými čísly 1. a 2. 

Usn. č. 64/2024
Zastupitelstvo města Rožmberk nad Vltavou bere na vědomí rozpočtové 
opatření č. 9/2024 v předloženém znění.

Usn. č. 65/2024
Zastupitelstvo města Rožmberk nad Vltavou bere na vědomí Protokol
z jednání hodnotící komise ze dne 15.10.2024. Souhlasí s navrženým 
rozsahem oprav místní komunikace Malé náměstí a schvaluje její reali-
zaci za nejnižší cenu dle nabídek společností:
1) ASFALT OK GROUP, s.r.o. cena 832 843,- Kč včetně DPH
2) Ertl, s.r.o. cena 890 095,10 Kč včetně DPH 
3) SWIETELSKY stavební s.r.o. 906 840,55 Kč včetně DPH.

Pověřuje starostu podpisem smlouvy o dílo č. 102024 za cenu
832 843,-Kč včetně DPH u společnosti ASFALT OK GROUP, s.r.o.

Usn. č. 66/2024
Zastupitelstvo města Rožmberk nad Vltavou bere na vědomí výsledek 
podaných nabídek na „Výkon činnosti odborného lesního hospodá-
ře a výkonného lesníka v lesích města Rožmberk nad Vltavou“ včetně 
doporučení hodnotící komise ze dne 17.9. 2024, která konstatuje dvě 
nabídky:
1) Ing. Martin Urbanec za cenu 11 700,-Kč bez DPH / měsíc 
2) AGROWALD ROŽMBERK, s.r.o. za cenu 12 500,-Kč bez DPH /měsíc

Pověřuje starostu podpisem příkazní smlouvy s OLH v předloženém 
znění s Ing. Martinem Urbancem za cenu 11 700,-Kč/měsíc.

Usn. č. 67/2024
Zastupitelstvo města Rožmberk nad Vltavou schvaluje po zveřejněném 
záměru uzavření NÁJEMNÍ smlouvy na část pozemku p. č. 318/30
v k.ú Horní Jílovice o výměře 740 m2 za cenu 3,-Kč/m2/rok s Janem 
Borákem na dobu neurčitou  a pověřuje starostu podpisem této smlouvy 
v upraveném znění.

Usn. č. 68/2024
Zastupitelstvo města Rožmberk nad Vltavou souhlasí se zveřejněním 
záměru pronajmout nebytový prostor v čp. 2 Galerie v Rožmberku nad 
Vltavou o výměře 53,35 m2 a pověřuje starostu města zveřejněním to-
hoto záměru na úřední desce.

Usn. č. 69/2024
Zastupitelstvo města Rožmberk nad Vltavou schvaluje nařízení 1/2024 
města nový Tržní řád v doplněném znění.

Usn. č. 70/2024
Zastupitelstvo města Rožmberk nad Vltavou bere na vědomí nutnost 
pořízení strategického dokumentu v souvislosti s plánovaným a před-
vídatelným rozvojem města. Ukládá starostovi vypracovat a předložit 
návrh Strategického plánu rozvoje města Rožmberk nad Vltavou na ob-
dobí 2025 až 2030 ke schválení v ZM nejpozději do termínu 20.2. 2025.

Usn. č. 71/2024
Zastupitelstvo města Rožmberk nad Vltavou schvaluje znění Smlouvy 
o zřízení věcného břemene č. CB-014330081074/001-DVK se společ-
ností EG.D, a.s. v předloženém znění a pověřuje starostu podpisem této 
smlouvy.

Usn. č. 72/2024
Zastupitelstvo města Rožmberk nad Vltavou souhlasí se zveřejněním 
záměru pronajmout bytový prostor dispozice 1+KK v čp. 9 v k.ú. Rožm-
berk nad Vltavou o výměře 36,9 m2 a pověřuje starostu města zveřejně-
ním tohoto záměru na úřední desce.

Usn. č. 73/2024
Zastupitelstvo města Rožmberk nad Vltavou souhlasí se zveřejněním 
záměru pronajmout bytový prostor dispozice 2+KK v čp. 9 v k.ú. Rožm-
berk nad Vltavou o výměře 59,6 m2 a pověřuje starostu města zveřejně-
ním tohoto záměru na úřední desce.

Poznámka: Úplný zápis ve smyslu ustanovení §95 odst.5 zákona o ob-
cích je uložen na městském úřadu k nahlédnutí. Městský úřad je povi-
nen umožnit občanům nahlédnout do zápisu ze zasedání zastupitelstva.

Předchozí výpisy usnesení zastupitelstva najdete na webových strán-
kách města: www.mestorozmberk.cz .

Výpis usnesení ze zasedání Zastupitelstva města Rožmberk nad Vltavou, konaného dne
31. 10. 2024, od 18:00 hodin
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Vážení čtenáři, je mi potěšením napsat pár řádků o podpoře akce, která 
je spjata s naším městem prostřednictvím Rytířského řádu svatého Hu-
berta, který sídlí právě u nás v Rožmberku nad Vltavou.
V letošním roce se tato mše konala již v řadě po deváté v sobotu 9. listo-
padu v českobudějovické katedrále. Mši za nás za všechny, kteří vnímají 
odkaz tradic lesnických, mysliveckých a rybářských těsně spjatých s pří-
rodním bohatstvím a duchovním přesahem jako výraz poděkování, ce-
lebroval diecézní biskup Mons. Vlastimil Kročil. Bylo to díky trubačům 
a pěveckým sborům velkolepé a společně s dary kladenými před oltář 
(nesl se jelen, orebice, štika…) pokorné zároveň. Příští rok už to bude 
deset let, co jsme s děkanem Zdeňkem Marešem, znovu obnovili tuto 
stavovskou tradici a já děkuji našemu městu, potažmo starostovi našeho 
města, za podporu. Rozloučím se s vámi slovy, která byla vyřčena v prů-
běhu HUBERTSKÉ MŠE a jsou platná v každém oboru lidské činnosti. 
Bez Božího požehnání, marné všechno lidské namáhání.

- Daniel Hovorka - místostarosta, foto:  Roman Urbanec -

Hubertská mše

PŘÁNÍ
Vážení spoluobčané, ale i náhodní čtenáři „Zpravodaje“, přeji Vám požehnaný čas 
adventu, klidné prožití vánočních svátků a do nového roku 2025 hodě lásky, štěstí
a zdraví.

Daniel Hovorka, místostarosta

Milí čtenáři,
konec roku se nese v duchu poděkování, přání a předsevzetí. Na následujících řádcích tomu nebude jinak. Ráda bych
poděkovala redakční radě za čas, energii, připomínky, rady a celkově skvělou spolupráci, které si velice vážím. Stejně tak 
patří poděkování i Vám, čtenářům. Zpětná vazba, kterou dostáváme je důkazem, že zpravodaj čtete a naše práce má tedy 
smysl. Přála bych si, aby se nám i v novém roce Rožmberský zpravodaj dařil alespoň stejně tak, jako v roce uplynulém
a aby pro Vás bylo jeho čtení přínosné a příjemné zároveň.

Svátky plné klidu, radosti a rodinné pohody přeje

Jana Adamko
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Uspořádat dvoudenní akci, na kterou se dostaví čtyřicet tajemníků a ta-
jemnic, je docela těžká šichta. Na vlastní kůži jsem to poznal v pondělí 
11. listopadu, kdy se tři hodiny „dolaďovaly“ poslední detaily.  A tak 
veliké poděkování Honzovi Boršovskému, tajemníkovi z Křemže, že se 
toho jako předseda jihočeského sdružení tajemníků ujal. To, že si vy-
bral naše město, za to mu děkuji. A jsem si jist, že to byla dobrá volba. 
To ostatně potvrdili všichni účastníci a bylo hezké pozorovat, jak jsou 
všichni mile překvapeni a užívají si společný čas. Stejně tak jako oni i já 
děkuji všem za podporu. Seznam by to byl dlouhý, ale ta nejdůležitější 
jména se patří si připomenout. Naším krásným městem nás provázeli: 
Bohuslav Čtveráček, Martin Neudor� , František Krabatsch a Veronika 
Polnická.

- Daniel Hovorka - místostarosta -

O rožmberský vánoční strom se již tradičně postaral Agrowald. Děkujeme! Klidné a šťastné sváteční dny a vše dobré v nadcházejícím roce vám přeje 
za Národní památkový ústav celý tým hradu Rožmberk.

Setkání jihočeských tajemníků 14. a 15.11. 2024
v Rožmberku nad Vltavou

Vážení a milí obyvatelé Loučovic a Rožmberka nad Vltavou,
děkujeme, že jste našim členům prostřednictvím vašeho tajemní-
ka a místostarosty Rožmberka nad Vltavou pana Daniela Hovorky 
umožnili poznat vaše krásné obce při příležitosti krajské konferen-
ce Sdružení tajemníků české republiky, která se konala ve dnech
14. a 15. listopadu.
Konference se účastnilo na 40 kolegyň a kolegů, všichni obdivovali krá-
sy vašich obcí zasazených do nádherné přírody. Chtěl bych poděkovat 
starostovi obce Loučovice, Janu Kubíkovi, že našemu aktivnímu členovi 
umožnil to, aby konferenci mohl spoluorganizovat a zároveň starostovi 

města Rožmberk nad Vltavou, panu Bohuslavu Čtveráčkovi, za pomoc
a aktivní účast a jeho vlídná a přátelská slova a také za fundovaný výklad. 
Ano, děkuji vedení měst, ale děkuji jim pro to, že jsou to lidé na správ-
ných místech a píši to hlavně pro to, že chci říci vám, jejich spoluobča-
nům, že žijete v krásném koutě našeho kraje.

- Jan Boršovský, toho času předseda STMOU
pro jihočeský kraj -

Vřelé poděkování
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Předvečer svatého Martina rozzářily rožmberské náměstí desítky lucerniček, lampionků a jiných světélek. Již třetím rokem se v Rožmberku nad 
Vltavou konal lampionový průvod, na jehož konci čekala na děti Bílá paní se svou družinou.
Velké poděkování patří všem, kteří se na této tajuplné cestě plné splněných přání podíleli. Věřím, že největší odměnou pro Bílou paní a její doprovod 
byly obdivné pohledy a zatajený dech nejen dětí, ale i dospělých.

- Jana Adamko -

Lampionový průvod

Až budete pročítat náš prosincový „Zpravodaj“ a možná i dříve (díky 
listopadové medializaci) vás  napadne, pro koho vlastně jsou určeny 
všechny ty nové byty v novostavbách v Loučovicích. Dovolím si napsat, 
že pro všechny „potřebné“, tedy i pro ty, kteří žijí třeba v Rožmberku 
nad Vltavou a potřebují řešit svoji bytovou situaci. Je to neopakovatelná 
příležitost a tím slovem „potřebné“ mám na mysli ty, kteří splňují jistá 
sociální kritéria. Pro takové žadatele je to  příležitost, kterou je dobré 
zvážit. Nadstandardně vybavené byty jsou ve vlastnictví obce a ta je na 
základě splněných podmínek přiděluje. Určitě je dobré se předem infor-
movat a případně se přijet podívat.
Kontakt: Pavla Vachová, telefon: 601 349 663
e-mail: mistostarostka@loucovice.info

- Daniel Hovorka - místostarosta, foto:  František Fazekas -

Nové bydlení v Loučovicích

Blížící se konec roku nám napověděly první sněhové vločky, které  se už i u nás ukázaly. Je před námi čas adventu a vánoční-
ho shonu. Pro někoho dny klidné, pro jiné plné úklidu, pečení cukroví a shánění vánočních dárků. Hlavně by to měl být čas 
vůně cukroví, dobré nálady, úsměvů a klidu, o to víc by se měli lidé potkávat a popřát si hezké svátky. Kdy jindy by na sebe 
měli být lidé hodní, než v tento požehnaný čas. Přeji všem nádherné prožití svátků vánočních s lidmi, které máte rádi, nebo 
vám na nich záleží. Kdo se obává odmítnutí pozdravu nebo přání, může použít třeba „Ježíškovu poštu“, která je umístěná
v průjezdu městského úřadu, a poslat třeba i anonymně pozdrav a přání osobě, která i na takovéto přání čeká.

Marek Kukolík, místostarosta
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Paní Anna Jamriková je naše druhá nejstarší obyvatelka. Do Rožmberka 
nad Vltavou přišla s rodinou z Maďarska v roce 1948. V červencovém 
čísle Zpravodaje jsme vzpomínaly na první roky po příchodu do Rož-
mberka nad Vltavou. Tentokrát jsme se vrátily ve vzpomínkách do let 
předválečných, kdy paní Anna žila ještě v Maďarsku.

Jaké jsou Vaše vzpomínky z dětství na Vánoce?
,,Doma jsme měli jedličku, kterou jsme zdobili panáčky ze slámy a úplně 
nahoře byla slaměná hvězda. Všichni (bylo nás osm dětí) jsme se museli 
před spaním modlit, aby nám Ježíšek něco donesl. Na Štědrý den jsme si 
vyčistili boty, aby se hezky leskly. Tatínek večer otevřel okno a my tam ty 
boty vyrovnali vedle sebe. V tichu jsme pak seděli kolem stolu, ruce sep-
nutý, jak jsme se modlili, Ježíšek zazvonil a dal dárky do bot. Dostávali 
jsme ponožky, bonbony, dřevěné hračky (které vyřezal tatínek. On byl

s Ježíškem totiž domluvený). Když už jsme byli větší, tak jsme zkoušeli 
na tatínka, jestli už ty boty tam nemusíme dávat, ale tatínek byl neob-
lomný. Tradice je tradice."

Chodili jste během adventu do kostela?
,,V Maďarsku se muselo chodit do kostela celý rok, nejen o adventu! 
Pokud byl někdo nemocný, tak maminka nebo tatínek museli zajít na 
faru a dítě omluvit. Jeden žák ze školy byl vybraný, aby zapisoval, kdo byl 
a kdo nebyl v neděli v kostele. V pondělí na náboženství si ten seznam 
pan farář prohlédl a ten kdo v kostele nebyl, byl potrestanej. Když jsem 
jednou nebyla v kostele, tak mi pan farář povídá: „Proč tys nepřišla do 
kostela?“ Tak já na to: „Pane faráři, my máme jen jedny boty. Když já jdu 
do kostela, tak nejde sestra. Teď jsem v kostele nebyla, protože byla ona“. 
A tak jsem byla potrestaná. Ve třídě jsme hned u katedry měli trestnou 
lavici, na kterou jsme si lehli a pan farář nás vyplácel na holou (nebo 
rákoskou přes prsty). Když někdo nepřišel do školy, tak to zas tak neva-
dilo, ale když nepřišel do kostela, tak byl bitý jak žito."

Co jste v zimě dělaly jako děti nejraději?
Sáňkovaly jsme! Na obrovském kopci stál zámek, kde žil místní pán
s dětmi. Náš strejda tam dělal kočího, tak jsme tam mohly chodit sáňko-
vat s panskýma dětma. Ty si s náma mohly hrát, ale do vesnice nesměly. 
Asi dva roky před válkou se panstvo odstěhovalo a za války Němci zá-
mek zbourali. To byla obrovská škoda."

Rozhovor s paní Annou Jamrikovou vedla Jana Adamko
Foto: https://www.milujivanoce.cz/clanky/vanocni-betlemy

(Nejen) O Vánocích s paní Annou Jamrikovou

Adventní čas je kouzelné období plné magické 
atmosféry. Chystáme se na svátky. Připravuje-
me dekorace, pečeme cukroví, vybíráme stro-
meček, zdobíme zahradu a své domovy světel-
nými řetězy a lucernami, dekoracemi z větví, 
šišek, šípků a sušených květů.
V zahradě už není moc práce. Zahrada v pro-
sinci vyžaduje hlavně ochranu před zimou. 
Choulostivé rostliny máme zakryté chvojím, 
netkanou textilií nebo jutovými pytli. Zahrad-
ní nářadí máme očištěné, naostřené a usklad-
něné. Zavlažovací systém a hadice vypuštěny. 
Jinými slovy máme zazimováno.
Můžeme zkontrolovat cibule a hlízy uložené ve 
sklepě jestli nejsou napadené plísněmi. Ve skle-
níku můžeme vyzkoušet zimní výsev špenátu
a salátu. Pokud počasí dovolí, můžeme proře-
zat ovocné stromy, třeba jabloně a hrušně.
Do krmítek pravidelně doplňujeme potravu 
pro ptáky a lojové koule. Pozorování ptactva je 
skvělá relaxační aktivita.

Zahrada či dvorek mohou být součástí vánoč-
ního času. Je to zdroj dekorací, ale také pro-
stor pro relaxaci. Z větví a dalšího přírodního 
materiálu si vytvoříme altán, vyzdobíme ho, 
přidáme světelné dekorace a lucerny. V tomto 
koutku si můžeme s rodinou a přáteli vychut-
nat punč nebo vánoční čaj s mátou, meduňkou 
nebo sušenými plody z vlastních zásob.

Prosinec je ideální čas zpomalit, přemýšlet
o plánech na příští rok a užít si kouzlo přírody 
v klidném svátečním duchu.

Krásný adventní čas a příjemně prožitý konec 
roku vám přeje

Hani a Rózi

Prosinec v zahradě



Rožmberský zpravodaj | 2024 | PROSINEC

| 7

Vážení čtenáři, v minulém díle zpravodaje jsme si popsali tradici a prů-
běh Nepomuckých slavností na Rožmberku. Stejně tak jsme se seznámi-
li se štědrými donátory těchto slavností, kteří byli reprezentanty elitní 
měšťanské společnosti a členy Růžencového bratrstva.

V prosincovém čísle bych několik málo následujících řádek ráda vě-
novala procesí Růžencového bratrstva, které se konalo k poutní kapli 
Panny Marie Bolestné na Studenci, na jejíž stavbě se z větší části podí-
leli právě laičtí členové Růžencového bratrstva spolu s místní honorací. 
Tehdejší rožmberský farář Philipp Halbritter inicioval stavbu kaple 
Panny Marie Bolestné v nedalekém Studenci (Herrnlesbrunn) přímo 
nad místním léčivým pramenem, v níž se sloužily mše svaté. K léčivému 
prameni přicházelo stále více poutníků a tak bylo roku 1680 poutní mís-
to rozšířeno o další kapli, konkrétně o kapli svaté Anny.

Každoročně v životě nábožensky založeného barokního člověka před-
stavoval den svátku Nanebevstoupení Panny Marie, který připadal na 
den 15. srpna, možnost sebeprezentace představitelů církve, stejně jako 
místní šlechty i zástupců města. Není proto divu, že také pravidelně 
vydávali nemalé �nanční obnosy na přípravu slavnostního oděvu, ale 
také na úpravu, zdobení a reparaci patřičných atributů těchto slav, tedy 
na malířské vyobrazení či sochařské provedení Panny Marii s Ježíškem, 
které byly neseny v zástupu procesí pod baldachýnem a podobně. V ná-
sledujících letech se oslavy svátku Nanebevstoupení Panny Marie lišily 
drobnými detaily, to znamená, že buď se konalo procesí na Studenec 
anebo se oslavy soustředily na město a na Studenec se vydávali lidé den 
následující v doprovodu faráře a kaplana.

Zajímavý je však popis sledu událostí v deníku hraběnky Isabely Traut-
mannsdorfové, roz. Buquoyové z roku 1827, který popisuje průběh ně-
kolika dnů před svátkem Nanebevzetí Panny Marie, jež hraběcí rodina 
trávila na Rožmberku.  Poprvé hraběnka Studenec zmiňovala ve svých 
záznamech v deníku v pátek dne 10. srpna, kdy se hraběcí rodina účast-
nila v zámecké kapli mše a poté se k polednímu vydali na procházku 
do Studence, kde zrovna tamní sedláci obědvali v dřevěné malebné 
chatičce a jedna velice milá děvečka pozvala hraběcí rodinu ke stolu 
a pohostinně jim nabídla mléko a chléb. K pozdnímu odpoledni se vrá-
tili zpět na Rožmberk.  Při společné večeři Isabela náhodou zahlédla 
z okna dlouhou loď plující po Vltavě a upozornila na ní také ostatní.

V neděli dne 12. srpna si rodina vyslechla kázání v městském kostele, 
po obědě se všichni s farářem i kaplanem společně vydali na hezkou 
procházku, kterou zpestřila trasa po břehu řeky Vltavy, po vycházce do-
provodili farář a kaplan rodinu domů. Po večeři se na řece Vltavě opět 
objevila osvětlená loď, jejíž světelné efekty byly umocněny doprovod-
ným ohňostrojem.
 
Tři dny na to, tedy dne 15. srpna, se slavil svátek Nanebevstoupení 
Panny Marie, na který se opět hraběcí rodina účastnila ranní mše, celý 
kostel byl zahalen do nádherné květinové výzdoby a pronášely se 
děkovné modlitby a zpívaly náboženské písně k oslavě Panny Marie, 
matky Boží. 

V pátek dne 17. srpna se matka Gabriela Buuqoyová, roz. Rottenha-
nová a její dcery �eresia a Karolina vydaly do Studence, kde kresli-
ly do svých náčrtníků krajinné kompozice, odpoledne, zhruba kolem 
17 hodiny odpolední, se k nim připojili také ostatní a společně se účast-
nili nebezpečné voroplavby po Vltavě. Následujícího dne slavila rodina 
Isabeliiny narozeniny a rozhodli se podniknout společný celodenní vý-
let do Loučovic. 

V roce 1898 byla kaple na Studenci poškozena požárem a na její rekon-
strukci se spolu s tehdejším opatem cisterciáckého kláštera ve Vyšším 
Brodě, Leopoldem Wackaržem stejným dílem podílel také hraběcí 
pár- Filipína Buquoyová a její manžel Karel Bonaventura II. Buquoy.   
Vnitřní výzdoba kaple pak byla obnovena díky vybraným �nančním 
prostředkům z veřejné sbírky. 

Stejný modus operandy byl posléze aplikován v roce 1922, kdy byla ne-
zbytná rekonstrukce střechy kaple na Studenci.  

Závěrečné slovo a jeho odkaz tedy zní: ,,Uchovejme paměť na příběhy 
minulé, abychom jejich prostřednictvím mohli společně psát příběhy 
budoucí a to nejen o Vánocích ….“

- Veronika Polnická -

Růžencová procesí a kaple Bolestné Panny Marie na 
Studenci

J.Bergler,1804, Zmrtvýchvstalý Kristus se zjevuje Máří Magdaléně, FAXIMILE, 
SOA RA BUQUOY, SBÍRKA SH ROŽMBERK
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P R O D E J  V Á N O Č N Í C H  
S T R O M K Ů

JEDLE  DO  1,5 m                                       400 ,- Kč
JEDLE  NAD  1,5  m                                  600,-  Kč 
 

R O Ž M B E R K  N A D  V L T A V O U  -  N Á M Ě S T Í

 1 8 .  1 2 .  2 0 2 4
 1 0  - 1 3  H O D  
 

SMRK, BOROVICE                                    100,- Kč

 

SMRMRM KRKR

POUZE PŘEDEM OBJEDNANÉ
REZERVACE DO 10.12.  NA OBCI 
 

HRNEK NA PUNČ 
SVÁTEČNÍ NÁLADU

S SEBOU 

ROŽMBERSKÉ NÁMĚSTÍ
24. PROSINCE 2024

OD 14 HOD  

PUNČ
VÁNOČNÍ

 


